
Dokumentägare: Mötesprotokoll Utfärdandedatum: 
Lovisa Härold Logistiksektionen 2019-08-15 

Protokoll vid möte 2019-08-15 
Mötestid: 12:30-13:00 
Plats: TP 404 
 

1. Mötets öppnande  Richard Hållberg öppnade mötet. 

2. Val av justerare  Ludwig Gardebrand och Johan Persson valdes till 
justerare. 

3. Mötets behöriga 
utlysande  Mötet var behörigt utlyst. 

4. Adjungeringar  Inga adjungeringar. 

5. Fastställande av 
föredragslista  Föredragslistan godkändes. 

6. Närvaro 

Lovisa Härold 
Ludwig Gardebrand 
Tobias Aspegårdh 
Johan Persson 
Richard Hållberg 
Samuel Hjort 
Simon Karlsson 
Josefin Nyberg 
Izabel Wikner 
David Eriksson 

7. Föregående 
mötesprotokoll  Har inget Föregående mötesprotokoll. 

8. Avstämning 
föregående möte  Inget föregående möte.  

9. Projektledare LOGIN 

David: Försöker kontakta företag till mässan, men 
svårt att få svar då många är på semester. Har ett 
planeringsmöte idag.  
 
Detaljer kring PostNord måste styras upp så det blir 
på rätt sätt, Richard och David löser det.  

10. General Familjen  Ej närvarande. 
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11. Festerichefer 

Josefin: Första Logistikpuben är tänkt som ett 
tillfälle att marknadsföra sektionens utskott och 
rekrytera till dem.  
 
Izabel: Priset för lokalen till Femmans fest har gått 
upp med 50 kr per person, vilket kommer kosta 100 
kr då Izabels och toastmasterns biljett blir dyrare. 
MT är också villiga att sponsra med 175 kr för 
sektionsmedlemmar, kan Logistik göra det med? 
Femmans fest är 5 Oktober.  

12. Kassör  Samuel: Än så länge har Wilma kontroll över konton 
osv, men det ska överföras inom kort.  

13. Marknadsföring  Simon: Våra hoodies har kommit, så alla ska kolla 
så det står rätt namn.  

14. Näringsliv och aluman   Rebecca: Ej närvarande 

15. Arbetsmiljöombud  Ella: Ej närvarande 

16. Ordförande 

Richard: Han kollar just nu på prov-ovvar så att det 
kan beställas så snart som möjligt, eftersom det 
bara finns enbart några stycken i förrådet. Mer info 
om ovveinvigningen kommer senare. 
 
Lovisa: Inget nytt. 
 

17. Rekrytering 

Tobias: Har utvärderat förra årets 
rekryteringsutskott. Har även gjort en 
powerpoint-mall för de som ska rekrytera nya 
studenter hemma.  
 
Har även fått mejl från Jonathan Gustavsson 
angående populärvetenskapliga veckan i Lkpg för 
gymnasieelever i årskurs 3. Den är i oktober och 
skulle vara intressant för oss att delta på.  

18. 
Studienämndsordförande 

Ludwig: Ska ha överlämning med Johan. 
 
Johan: Köpt färg.  
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19. Pluggfrukost under 
mottagningen 

Vi har ingen spons. Borde räcka med 1500 kr för 
hela frukosten. Kaffet kostar ca 450 kr, och frallorna 
kommer troligtvis inte vara så dyra (Josefin kollar 
idag). Måste även köpas frukt, smör och pålägg. 
Pengarna ska även räcka till popcorn och saft på 
pluggstugorna. Styrelsen beslutar att lägga 1500kr 
på pluggfrukost.  

20. Styrelsehoodies 
Totala kostnaden 6593 kr. Alla styrelsemedlemmar 
ska betala 250 kr. Pengarna ska swishas till 
kassören senare  

21. Färg till 
märkesbacken 

Johan har köpt färg. Kostade 864 kr (inklusive 
penslar).  

22. Grillkväll med 
sektionen 

Är 1:a september. Tanken är att det ska vara en 
turnering och att vi ska grilla. Det finns äskade 
pengar från Logistikturneringen som kan användas 
till detta.  
 
Finns ved i förrådet samt kubb, bollar etc. Det som 
behövs köpas är kol och mat. Vi kan försöka kolla 
upp hur många som kommer med hjälp av ett 
event eller liknande, så vi vet hur mycket som ska 
köpas.  
 
Aktiviteter som kan göras: 
Volleyboll, frisbee, fotboll, kubb, brännboll. 
 
Ella, Richard och Lovisa ansvarar för att planera och 
fixa en infotext. Simon lägger ut information om det 
till äldre studenter.  

23. Övriga frågor 

Eventuellt ett möte under Nolle-P om sektionens 
aktivitet.  
 
Lovisa och Richard ska kolla på användarbehörighet 
för banken. 
 
Herrsittningen är 27:e september. Sektionen ska ev. 
sponsra den mer i år. Richard ska kolla upp hur 
mycket som sponsrats tidigare.   

24. Att göra till nästa 
möte  Inget att skriva.  
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25. Nästa möte 
Nästa träff: 2019-08-16 
Nästa lunchmöte är: xx 
Nästa kvällsmöte är: xx 

26. Mötets avslutande  Richard avslutade mötet. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll fört av: Justering: 

 
Lovisa Härold Richard Hållberg 
 
……………………………………   ……………………………………. 
 

 
Ludwig Gardebrand 

 
…………………………………… 

 
 

Johan Persson 
 

…………………………………… 
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